

اذن دخول جديد للاقامة الخضراء (عامل مهاري)

New entry permit for green residence (skilled worker)

- Copy of the passport (validity of not less than 6 months)
- personal photo colourful and recent
- A (work permit) is required to be submitted if the applicant is an entity affiliated with the Ministry of Human Resources and Emiratization
- A (work contract) is required to be submitted if the applicant is an entity affiliated with the General Directorate of Residency and Affairs
- To be a skilled worker at the first or second skill level
- To have a bachelor's degree or its equivalent (Attested)
- The monthly salary should not be less than (30,000 dirhams) an employment contract for the private sector or a salary certificate for the government sector
- Account statement
- To have a permit to practice the profession for professions that require it: the teacher, the pharmacist, and others
- Level one: legislators, managers and business managers
- The second level: specialists in scientific, technical and human subjects

نسخة عن جواز السفر (صلاحية لا تقل عن 6 اشهر)

صورة شخصية ملونة حديثة

يشترط تقديم (تصريح العمل) إذا كان مُقدم الطلب منشأة تابعة لوزارة الموارد البشرية والتوطين

يشترط تقديم (عقد العمل) إذا كان مُقدم الطلب منشأة تابعة للإدارة العامة للإقامة وشؤون الأجانب

أن يكون من فئة العمالة الماهرة في المستوى المهاري الاول او الثاني

ان يكون لديه شهادة البكالوريوس او ما يعادلها (مصدقة)

ان لا يقل الراتب الشهري عن (30,000 درهم) عقد العمل للقطاع الخاص او شهادة راتب للقطاع الحكومي

كشف الحساب

ان يكون حاصلًا على تصريح مزاولة المهنة للمهن التي تتطلب ذلك: الطبيب الصيدلي المعلم وغيرها

المستوى الاول: المشرعون و المديرين و مديرو الاعمال

المستوى الثاني: الاختصاصيون في المواضيع العلمية و الفنية و الانسانية